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Wyniki Romy na starcie sezonu, jakich nigdy nie doświadczył w swojej

historii zespół, są zaskoczeniem dla wszystkich. Obecna Roma, jak i jej

trener stanowią wielką niespodziankę również dla Carlo Mazzone, który

udzielił wywiadu dla tuttomercatoweb.com.

 

- Garcia jest wielką niespodzianką, jestem szczęśliwy z powodu Romy i dalej,

wejścia nowego trenera i nowych graczy. Środowisko w stolicy jest wymagające i

oczekuje wielkich wyników. Do tej pory zespół nie zawodzi, a nawet wyszedł poza

najbardziej optymistyczne oczekiwania. Pragnę pogratulować Garcii, mam nadzieję,

że największe komplementy będę mógł zrobić w maju.

 

Roma na czele w tabeli, jakie mogą być ambicje Giallorossich?

- Trzeba żyć z dnia na dzień, na początku sezonu mówiło się o Lidze Europejskiej,

teraz nie trzeba myśleć o mistrzostwie. Roma jest obecnie pierwsza w tabeli, zespół

musi pozostać twardo nogami na ziemi, gdyż nie jest to moment na robienie

zapowiedzi. Również kibice powinni nie zwiększać presji, poza tym, na papierze, są

drużyny lepiej uposażone jak Napoli i Juventus. Zaskoczył mnie także zespół z

Neapolu, nie jest łatwo zaczynać po tak wielu zmianach na poziomie technicznym.

Również Benitez był bardzo dobry.

 

Poza Tottim i De Rossim, kto może być symbolem nowej Romy?

- Nie można również lekceważyć Garcii, jednakże Totti i De Rossi są ojcami tego

sezonu. Są przykładem na boisku i w szatni. Dobre integracja nowych graczy jest w

dużej części ich zasługą.
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